
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A

       z 1. riadneho  zasadnutia  obecného zastupiteľstva  

v Konskej konaného dňa 30.1.2015

1. Zasadnutie otvoril  starosta, privítal prítomných a oboznámil ich s programom.

2.  Určenie  a  jednohlasné  schválenie  za  zapisovateľku  Annu  Hollú  a  overovateľov
zápisnice Peter Kuna  a  Peter Čatloch.

3. Program  zasadnutia OZ bol schválený jednohlasne.

4. Starosta prečítal uznesenie  z ustanovujúceho zasadnutia OZ. Poslanci zobrali   na
vedomie – dodatočné zloženie sľubu  Petra Čatlocha do rúk starostu, zástupcu starostu a
poslanca  OZ Patrika  Dermeka. Ďalej informoval o plnení uznesenia č. 30/2014  – 
v tejto veci ide starosta v pondelok  podpísať Dohodu o odstúpení. Vyplatené finančné
prostriedky nám vráti  COOP Jednota   v  dvoch splátkach,  prvú  budúci  a  ďalšiu   v
nasledujúcom týždni. OZ jednohlasne schválilo vzhľadom na ústretovosť COOP Jednoty
odpustenie  dane z nehnuteľnosti na  roky 2015 a 2016.

5. Boli zriadené nasledovné komisie:
Komisia pre ochranu verejného poriadku : 
Jednohlasne bol zvolený za predsedu  Patrik  Dermek a člen komisie Marek Husárik.  
Komisia výstavby  a životného prostredia :
Jednohlasne bol zvolený za  predsedu Peter Kuna.
Komisia  kultúry,mládeže  a športu:   Za predsedu komisie  bol  jednohlasne  zvolený
Peter Čatloch. 
Členov  komisií  si  predsedovia  komisií  vyberú  po  oslovení  občanov  obce  do
nasledujúceho OZ. 

Určenie Správcov obecného majetku: 
DHZ :  Patrik Dermek
Kultúrny dom: Peter Kuna  
Ihrisko :  Marek Husárik   
Cintorín : JUDr. Milan Uličný a Ing. Miroslav Lizúch   
Komunikácie: Peter  Čatloch                            

6.Príspevok  pri narodení dieťaťa  bol schválený jednohlasne 100,- € na jedno narodené
dieťa  v roku 2014 a neskôr. Pri dvojičkách 300,-€ a trojičkách 500,-€. Podmienky na



získania príspevku vo forme finančného daru boli prerokované a schválené jednohlasne.
Podmienky a tlačivo žiadosti sú uvedené v prílohe zápisnice.

7.  Zodpovednou  osobou  za  obnovenie  a  chod  DHZ  v  našej  obci   bol  jednohlasne
schválený Patrik Dermek.                   

8.Prenájom miestnosti  bývalého klubu mládeže Urbariátu – Pozemkové spoločenstvo
Konská  a  určenie  výšky  nájomného.  OZ po  dlhej  debate  navrhlo  50,-€  mesačne  za
prenájom miestnosti, ktoré by bolo platené na tri mesiace dopredu, plus 20 m kubických
dreva  ročne.   Urbariát   musí  doplatiť  nájomné  za  roky 2013 a  2014 a  dodať obci
nedodané  drevo  za  dva  roky.  Úpravu  priestorov  prenajatej  miestnosti  na  náklady
Urbariátu.  Po  dlhej  debate  boli  poslancami  OZ  jednohlasne  schválené  navrhované
podmienky prenájmu.  Na vyjednávanie s  Urbariátom boli  určení  starosta  a  poslanec
Peter Kuna.                                                                               

9.Zriadenie   internetovej  webstránky  obce  Konská.  Starosta  informoval  prítomných
poslancov o prácach  na novej  webstránke. Zriadená bola ešte predošlým starostom
obce cez firmu Ldcentrum. Požiadavka bola vytvoriť jednoduchú stránku. Tá poslúžila
predošlému starostovi hlavne na zverejnenie kúpnej zmluvy a zmluvy o úvere, čo bolo
podmienkou COOP Jednoty a banky. Firme obec za ich služby nezaplatila. S majiteľom
firmy sa dohodol na zaplatení ich pohľadávky a zároveň ich požiadal o úpravu tejto
webstránky,  aby  sme  sa  ako  obec  nemuseli  hanbiť  za  prezentáciu  našej  obce  na
internete. Po jej spustení bude stránka slúžiť hlavne pre občanov, aby tam našli všetko,
čo budú potrebovať a prípadne môcť komunikovať s obecným úradom.

10.  Plán  zasadnutí  OZ  na  rok  2015.  Starosta  navrhol  poslancom  na  schválenie
nasledovný plán riadnych zasadnutí  OZ – posledné piatky predbežne o 18:00 hod. v
mesiacoch  február,máj,  august  a  november  (  27.2.2015,  29.5.2015,  28.8.2015  a
27.11.2015).
V mesiaci marec v sobotu 21.3.2015 navrhol starosta poslancom zvolať vzhľadom na
dotazy obyvateľov obce celoobecnú schôdzu o 15:30 hod.
Návrh bol jednohlasne schválený. 

12.V bode rôzne starosta informoval poslancov o nespokojnosti s odvozom TKO, kde
má podozrenie z fakturovania väčšieho množstva kontajnerov. Bude to riešiť s firmou
zabezpečujúcou odvoz TKO. 
Starosta  informoval  o  platových  podmienkach  kontrolórov  iných  obcí,  kde  sú  títo
zamestnaní na nižšie úväzky. Prítomný hlavný kontrolór obce súhlasil s úpravou svojho
úväzku  z  doterajších  20% (  7,5  hoh/týždeň  )  na  6,67% (  2,5  hod/týždeň).  Obecné
zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo zníženie úväzku hlavného kontrolóra na 6,67% a
zaviazalo  starostu  spracovať  dodatok  pracovnej  zmluvy  ku  dňu  1.2.2015.  Hlavný
kontrolór obce upozornil na jeho končiace sa funkčné obdobie. Starosta mu oznámil, že



o  tejto  skutočnosti  má  vedomosť  a  obecné  zastupiteľstvo  v  dostatočnom  predstihu
vyhlási voľbu hlavného kontrolóra na ďalšie šesťročné obdobie. 
Starosta ďalej informoval o návrhu nového stavebného zákona, kde by mali byť zriadené
spoločné stavebné úrady LM a LH. Obec Liptovský Ján má záujem o zachovanie svojho
doterajšieho spoločného stavebného úradu s obcami Liptovský Ondrej a Uhorská Ves. Je
záujem ďalších okolitých obcí byť zaradených k tomuto spoločnému stavebnému úradu,
z dôvodu priblíženie k občanom týchto obcí. Ide o Beňadikovú, Jakubovany, Podtureň a
nás. V prípade tejto možnosti  bude zvolané OZ, na odsúhlasenie zaradenia pod tento
spoločný stavebný úrad.
  
11.Do diskusie sa nikto z prítomných neprihlásil.

12.V  závere   starosta  poďakoval  prítomným  za  konštruktívnu  a  vecnú  debatu  pri
prerokovávaní bodov programu. 

Overovatelia  zápisnice: Peter Čatloch        …............................

                   Peter Kuna      ….............................

Zapísala: Anna Hollá ….........................  

                                                                                   
             ….................................................

                                                                                    starosta  Ing.Miroslav KAMHAL


